
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 3/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 84/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί του  
6ου θέματος «Έγκριση ή μη σύναψης 
προγραμματικής σύμβασης μεταξύ του Δήμου, 
της δημ. επιχείρησης ‘Δημοτικός Αθλητικός 
Οργανισμός’ και του Ν.Π. ‘Πνευματική & 
Ολυμπιακή Στέγη Δημητρίου Βικέλα’ και 
τροπ/ση προϋπ/σμού Δήμου έτους 2008». 

 
       Σήμερα 18 Φεβρουαρίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 14-2-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση 
του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 
           Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 

                                                                                     Τοπικών Συμβουλίων 
1. Μ. Σουμελίδης Τ.  Χατζηαθανασίου Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Α.  Τσιάρας Ι. Καπετανίδης 
3. Γ.  Μιχαηλίδης Χ. Γεωργιάδης Σ. Κρομμύδας 
4. Π. Παυλίδης Ι. Ακριβόπουλος Ι. Ταρασίδης 
5. Π. Τσαπαρόπουλος    
6. Σ. Μηλιόπουλος   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
7. Ν. Μωυσιάδης   Η. Σοφιανίδης 
8. Α. Δελαβερίδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Ν. Τσιαμήτρος   Π. Πιτούλιας 

10. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Γ. Μανακούλης 
11. Κ. Συμεωνίδης   Β. Ρήσσου 
12. Μ. Τρανίδης    
13. Α. Παπαστεργίου ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι 

κ.κ. Μ. Τρανίδης, Γ. Κάκαρης, Ε. Σοφιανίδης, Σ. Διαμαντής και αποχώρησε 
ο κ. Σ. Κρομμύδας 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 79/2008 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. 
Ορφανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 80/2008 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. 
Α. Δελαβερίδης, Γ. Κάκαρης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 81/2008 απόφασης  αποχώρησε ο κ. Ι. 
Ταρασίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 83/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. 

14. Γ. Κάκαρης 
15. Χ. Σκουμπόπουλος 
16. Β. Γιαννουλάκης 
17. Σ. Παναγιωτίδης 
18. Ε. Σοφιανίδης 
19. Μ. Σακαλής 
20. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
21. Ε. Γουναράς Γ. Κάκαρης και αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Παυλίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Β. 

Γιαννουλάκης, Ι. Καπετανίδης.  
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 84/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Π. Παυλίδης, Α. Δελαβερίδης, Β. Γιαννουλάκης και αποχώρησε ο κ. Γ. 
Κάκαρης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 85/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Σ. 
Παναγιωτίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Τσαπαρόπουλος, Μ. Σακαλής. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 86/2008 απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ. 
Μηλιόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 94/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Π. 
Τσαπαρόπουλος. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 101/2008 απόφασης αποχώρησε ο κ. 
Α. Δελαβερίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 102/2008 απόφαση αποχώρησε ο κ. Ε. 
Σοφιανίδης.  

22. Ι. Καλαϊτζίδης 
23. Γ. Ορφανιδης 

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το  6ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 5-2-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Με σκοπό την υποστήριξη αθλητικών και πολιτιστικών δράσεων 
του «Έτους Αθλητισμού και Νεολαίας ‘Δημήτριος Βικέλας’», ώστε: 

 Να προβληθεί η Βέροια ως πόλη σύγχρονη, νεανική, με αθλητική παιδεία και με 
σημαντικό διαχρονικό έργο στον αθλητισμό, 

 Να τιμηθεί ο Δημήτριος Βικέλας για την προσφορά του στην Ελλάδα, στην Διεθνή 
Ιστορία για την αναβίωση του Ολυμπισμού. 

 Να προβληθεί η τοπική αυτοδιοίκηση η οποία και είχε την πρωτοβουλία, μέσω του 
Δήμου Βέροιας, ως η Σύγχρονη και Αποτελεσματική Δύναμη Ανάπτυξης της 
Περιφέρειας, 

 Να δοθεί ένα νέο, διαχρονικό και συνεχές στίγμα αναφοράς της πόλης και των 
κατοίκων της Βέροιας, ότι δημιουργούν κάθε μέρα με τη δράση τους ένα κοινωνικό 
ιστό αλληλοσεβασμού και υποστήριξης των κατοίκων και ιδιαίτερα της νεολαίας. 

 Να προβληθεί η ιστορικότητα της περιοχής αλλά και η πόλη ως η πλέον φιλόξενη και 
αθλητική πόλη, όπου αγώνες και αθλητισμός έχουν τις ρίζες τους στην Αρχαιότητα 
και ιδιαίτερα στη Μακεδονική περίοδο. 

 Να προβληθεί ο αθλητικός, ο πολιτιστικός και ο ιστορικός τουρισμός και να 
δημιουργηθούν υποδομές που θα προσελκύουν διαχρονικά τουρίστες στην περιοχή, 

 Να προβληθούν τα τοπικά αθλητικά σωματεία όπου η περιοχή έχει συγκριτικά 
πλεονέκτημα και μακρόχρονη ιστορία, όπως το άθλημα του handball (χειροσφαίριση), 

 Να διοργανωθούν αγώνες αθλημάτων που δεν είναι γνωστά στην περιοχή, 
προκειμένου να κινήσουν το ενδιαφέρον της νεολαίας να ασχοληθεί με κάτι νέο και 
καινοτόμο για την περιοχή, 

προτείνεται η σύναψη προγραμματικής σύμβασης μεταξύ Δήμου Βέροιας – 
Πνευματικής και Ολυμπιακής Στέγης Δημητρίου Βικέλα – Δημοτικού Αθλητικού 
Οργανισμού – Νομαρχιακής Αυτοδιοίκησης Ημαθίας. 

Οι πόροι για την υλοποίηση των στόχων της προγραμματικής σύμβασης 
προέρχονται : 

Α) Από τον Δήμο Βέροιας με χρηματοδότηση ποσού ύψους  € 500.000,000 
(πεντακοσίων χιλιάδων ευρώ),  

Β) Από τον «Δημοτικό Αθλητικό Οργανισμό» με χρηματοδότηση ποσού 
ύψους   € 100.000,000 (εκατό χιλιάδων ευρώ).   

Γ) Από τη «Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση Ημαθίας» με χρηματοδότηση ποσού 
ύψους  € 30.000,000 (τριάντα χιλιάδων ευρώ).   

Ο προϋπολογισμός της προγραμματικής σύμβασης καθ’  όλη τη διάρκεια 
ισχύος της ανέρχεται στο συνολικό ποσό των  € 630.000,000 (εξακοσίων τριάντα 
χιλιάδων ευρώ). 
5.2.1 Ο ανωτέρω προϋπολογισμός επιμερίζεται στα παρακάτω ποσά 
2008   Υποστήριξη αθλητικών και πολιτιστικών δραστηριοτήτων      €   480.000,000     
2008    Μισθοδοσία προσωπικού      €   150.000,000     

Οι πόροι για την υλοποίηση των στόχων της παρούσας, προέρχονται : 
 Από το Δήμο Βέροιας για το διάστημα ισχύος της παρούσης και ενισχύουν 

τη Δημοτική Επιχείρηση «Δημοτικός Αθλητικός Οργανισμός»  και την 
«Πνευματική και Ολυμπιακή Στέγη Δημητρίου Βικέλα» με τα παρακάτω 
ποσά, για τις αντίστοιχες δράσεις. 

ΕΤΟΣ ΦΟΡΕΑΣ 
ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ 

ΠΟΣΟ 
ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ 

ΦΟΡΕΑΣ 
ΥΛΟΠΟΙΗΣΗΣ ΔΡΑΣΗ  

2008 Δήμος Βέροιας € 450.000 Δ.Α.Ο. 

Διοργάνωση αθλητικών 
εκδηλώσεων του 
«Έτους Αθλητισμού και 
Νεολαίας ‘Δημήτριος 
Βικέλας’» 



2008 Δήμος Βέροιας € 50.000 

Πνευματική 
και Ολυμπιακή 

Στέγη 
Δημητρίου 

Βικέλα 

Διοργάνωση του 1ου 
Πανελλήνιου Συνεδρίου 
«Δημήτριος Βικέλας» 
στο πλαίσιο του «Έτους 
Αθλητισμού και 
Νεολαίας ‘Δημήτριος 
Βικέλας’» 
Διοργάνωση Πανελλή-
νιου Λογοτεχνικού Δια-
γωνισμού προς τιμήν 
του Δημητρίου Βικέλα 

 
 Από το «Δημοτικό Αθλητικό Οργανισμό» για το διάστημα ισχύος της 

παρούσης με το παρακάτω ποσό και προορίζονται (οι πόροι) για τις 
αντίστοιχες δράσεις. 

ΕΤΟΣ ΦΟΡΕΑΣ 
ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ 

ΠΟΣΟ 
ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ 

ΦΟΡΕΑΣ 
ΥΛΟΠΟΙΗΣΗΣ ΔΡΑΣΗ  

2008 Δημοτικός Αθλητικός 
Οργανισμός € 100.000 Δ.Α.Ο. 

Διοργάνωση αθλη-
τικών εκδηλώσεων 
του «Έτους Αθλη-
τισμού και Νέο-
λαίας ‘Δημήτριος 
Βικέλας’» 

 

 Από τη «Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση Ημαθίας» για το διάστημα 
ισχύος της παρούσης και ενισχύουν τη Δημοτική Επιχείρηση 
«Δημοτικός Αθλητικός Οργανισμός» με τo παρακάτω ποσό, για 
την αντίστοιχη δράση: 

ΕΤΟΣ ΦΟΡΕΑΣ 
ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ 

ΠΟΣΟ 
ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ 

ΦΟΡΕΑΣ 
ΥΛΟΠΟΙΗΣΗΣ 

ΔΡΑΣΗ  

2008 Ν. Α.  Ημαθίας € 30.000 Δ.Α.Ο. 

Διοργάνωση 
εκδήλωσης 
υποδοχής και 
αφής της 
Ολυμπιακής 
Φλόγας 

Η προγραμματική σύμβαση θα έχει ετήσια διάρκεια, αρχίζει από την 
υπογραφή της και λήγει στις 31-12-2008. 

Με τις διατάξεις του άρθρου 225 του ν. 3463/06-ΦΕΚ 114Α΄(ΚΔΚ) 
προβλέπεται ότι οι Δήμοι μπορούν να συνάπτουν προγραμματικές συμβάσεις στις 
οποίες επιτρέπεται – μεταξύ των άλλων – και η συμμετοχή κοινωφελών δημοτικών 
επιχειρήσεων, αναπτυξιακών ανωνύμων εταιρειών και επιχειρήσεων ΟΤΑ ειδικού 
σκοπού.(Δεν επιτρέπεται η συμμετοχή των αμιγών δημ. επιχ/σεων που είχαν 
συσταθεί με τις διατάξεις του άρθρου 277 του ΠΔ 410/95-ήτοι του παλαιού ΔΚΚ). 

Με τις διατάξεις της παρ. 1 του άρθρου 270 του ν. 3463/06 (ΚΔΚ) 
προβλέπεται ότι: 

«Επιχειρήσεις των παραγράφων 1 και 2 του προηγούμενου άρθρου (σημείωση 
: υφιστάμενες αμιγείς δημοτικές επιχειρήσεις) εξακολουθούν μέχρι τη συγχώνευση, 
λύση ή μετατροπή τους να διέπονται από τις αντίστοιχες διατάξεις του π.δ. 
410/1995.». 

Τέλος με τις διατάξεις της παρ. 1 του άρθρου 25 του ν. 3613/07 (ΦΕΚ 263Α) 
προβλέπεται ότι καταληκτική ημερομηνία για τη λύση ή μετατροπή των υφιστάμενων 
αμιγών δημοτικών επιχειρήσεων είναι η 31η Δεκεμβρίου 2008. 

Με βάση ανωτέρω και προκειμένου ο Δήμος μας να συνάψει την εν λόγω 
προγραμματική σύμβαση με τη Δημοτική Επιχείρηση «Δημοτικός Αθλητικός 
Οργανισμός», το Ν.Π. «Πνευματική και Ολυμπιακή Στέγη Δημητρίου Βικέλα» και τη 
Ν.Α. Ημαθίας, στην από 7-1-08 (επισυναπτόμενη) γνωμοδότησή του ο νομικός 
σύμβουλος του Δήμου μας αναφέρει τα εξής : 



«Είναι προφανές ότι, όταν ο νόμος αναφέρει ότι οι υφιστάμενες αμιγείς επιχειρήσεις θα 
διέπονται από τις αντίστοιχες διατάξεις του π. δ/τος 410/1995, εννοεί ότι από τις διατάξεις 
αυτές θα διέπεται όχι μόνον η διοίκηση, η διαχείριση και η εποπτεία τους (άρθρα 278-284), 
αλλά και η εν γένει λειτουργία – δράση τους για την εκπλήρωση του σκοπού τους. 

Μία από αυτές τις αντίστοιχες διατάξεις του π. δ/τος 410/1995, που αφορά τη 
λειτουργία και τη δράση των υφιστάμενων αμιγών επιχειρήσεων, είναι και εκείνη της παρ. 1 
του άρθρου 35, σύμφωνα με την οποία στις προγραμματικές συμβάσεις επιτρέπεται και η 
συμμετοχή επιχειρήσεων (γενικώς) των Ο.Τ.Α. 

Κατόπιν των ανωτέρω, αγόμαστε στην κρίση ότι, σύμφωνα με τις προαναφερόμενες 
διατάξεις, είναι δυνατή η σύναψη προγραμματικής σύμβασης μεταξύ του δήμου Βέροιας 
(ν.π.δ.δ.), της «Πνευματικής και Ολυμπιακής Στέγης Δημητρίου Βικέλα» (ν.π.δ.δ.) και της 
αμιγούς δημοτικής επιχείρησης «Δημοτικός Αθλητικός Οργανισμός» (ν.π.ι.δ.). 

Σε περίπτωση συγχώνευσης ή μετατροπής (άρθρο 269 παρ. 2 και 8 του Ν. 3463/2006) 
της αμιγούς δημοτικής επιχείρησης «Δημοτικός Αθλητικός Οργανισμός», ο νέος φορέας 
υπεισέρχεται αυτοδίκαια, ως καθολικός διάδοχος, στα δικαιώματα και τις υποχρεώσεις της 
συγχωνευόμενης ή μετατρεπόμενης αμιγούς δημοτικής επιχείρησης (άρθρα 269 παρ. 8 και 263 
παρ. 2), ενώ, σε περίπτωση λύσης της, αυτή τίθεται σε εκκαθάριση και παύει να υπάρχει, 
υφιστάμενη μόνο για τις ανάγκες της εκκαθάρισης». 

Ύστερα από τα πιο πάνω, παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο: 
1. Να εγκρίνει τη σύναψη προγραμματικής σύμβασης μεταξύ Δήμου Βέροιας – 

Πνευματικής και Ολυμπιακής Στέγης Δημητρίου Βικέλα – Δημοτικού 
Αθλητικού Οργανισμού – Νομαρχιακής Αυτοδιοίκησης Ημαθίας, σύμφωνα με 
το συνημμένο σχέδιο. 

2. Να εξουσιοδοτήσει την Δήμαρχο για τις περαιτέρω ενέργειες και την 
υπογραφή της.  

3. Να εγκρίνει την τροποποίηση του προϋπολογισμού του Δήμου τρ. έ., ως εξής: 
«Α. Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει στο Αποθεματικό Κεφάλαιο 9111 
πίστωση € 300.000,00 από τον Κ.Α. 00/6736.004 «Συμμετοχή στην 
προγραμματική σύμβαση του Τομέα Αθλητισμού». 
Β. Μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 9111 πίστωση € 500.000,00 και 
δημιουργεί νέα πίστωση  με Κ.Α. 00/6736.011 «Συμμετοχή στην 
προγραμματική σύμβαση για την διοργάνωση εκδηλώσεων του ‘Έτους 
Αθλητισμού και Νεολαίας Δημήτριος Βικέλας’» με ποσό € 500.000,00 από 
Ίδια Έσοδα. 
Γ. Ψηφίζει τη σχετική πίστωση». 

 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μιχαηλίδης: Θα ήθελα να επισημάνω ότι δεν αναγράφεται στον τίτλο του 

θέματος ότι συμμετέχει και η Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση σ΄ αυτή την προγραμματική 
σύμβαση. Πρόκειται για τη γνωστή προγραμματική σύμβαση που γινόταν και στο 
παρελθόν μεταξύ του Δήμου, του Δ.Α.Ο. και της Στέγης Δημητρίου Βικέλα, στην 
οποία συμμετέχει τώρα και η Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση. Η διάρκεια αυτής της 
προγραμματικής σύμβασης είναι το τέλος του έτους 2008. Ο Δήμος Βέροιας 
συμμετέχει σ΄ αυτήν με 500.000 ευρώ, 450.000 ευρώ ουσιαστικά και 50.000 ευρώ θα 
δώσει στην Πνευματική και Ολυμπιακή Στέγη Δημητρίου Βικέλα, με 100.000 ευρώ ο 
Δ.Α.Ο. και με 30.000 ευρώ η Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση. Είναι η ίδια 
προγραμματική σύμβαση με αυτή του 2006 και ουσιαστικά μέσα 
συμπεριλαμβάνονται οι αθλητικές και πολιτιστικές δράσεις του Έτους Αθλητισμού 
και Νεολαίας, το Συνέδριο για τον Δ. Βικέλα, οι τελετές για την ολυμπιακή φλόγα και 
ό,τι άλλο υλοποιείτο μέχρι σήμερα από τον Δ.Α.Ο., δηλαδή μαζικός αθλητισμός, 
μαθητικός αθλητισμός και τέτοιες συναφείς δραστηριότητες. Όπως είπα, αυτή η 
προγραμματική σύμβαση λήγει στο τέλος του 2008 γιατί τότε θα αλλάξει προφανώς 
και η τύχη των δημοτικών επιχειρήσεων. Επειδή θέλαμε να είμαστε σίγουροι για το 
αν μπορεί να συμμετάσχει στην προγραμματική σύμβαση ο Δ.Α.Ο. ή η Πνευματική 
Ολυμπιακή Στέγη Δημητρίου Βικέλα, απευθύναμε ερώτημα στο νομικό σύμβουλο 
του Δήμου εάν είναι δυνατή αυτή η σύμβαση κι αν θα εξακολουθήσει να είναι ισχυρή 
μετά τη λύση, τη συγχώνευση ή τη μετατροπή των δημοτικών επιχειρήσεων ή αν θα 
χρειασθεί να κάνουμε καινούργια. Η απάντηση λοιπόν των νομικών συμβούλων 



επικαλούμενοι μία σειρά νομοθετικές διατάξεις ήταν πως είναι δυνατή αυτή η 
προγραμματική σύμβαση μεταξύ του Δήμου, του Δ.Α.Ο. και της Στέγης Δημητρίου 
Βικέλα οπότε εισηγούμαστε την έγκριση αυτής με τα αντικείμενα που ανέφερα πριν. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Πριν τοποθετηθώ σ΄ αυτό το θέμα, που είναι πάρα πολύ 

σοβαρό για τη λειτουργία και του Δήμου και του Δημοτικού Αθλητισμού 
Οργανισμού αλλά κυρίως για την εξέλιξη και πορεία του έτους αθλητισμού, θέλω να 
ζητήσω από τη Δήμαρχο όταν υπάρχουν θέματα που άπτονται νομικών απόψεων, 
καλό είναι να βρίσκονται εδώ οι νομικοί σύμβουλοι του Δήμου ή αυτός τουλάχιστον 
που γνωμοδότησε, γιατί για τα όσα νομικά επιχειρήματα θα εκθέσω εδώ δε νομίζω 
ότι μπορεί κάποιος από τους συναδέλφους να απαντήσει, χωρίς να θέλω να 
προσβάλω κανέναν. Κυρίως όμως δεν είναι εδώ ο νομικός σύμβουλος να μου 
απαντήσει. Θα μου πείτε βέβαια τώρα ότι και την προηγούμενη φορά που ήταν εδώ ο 
κ. Καπανίδης, διαφωνήσαμε για τα νομικά του επιχειρήματα στην απόφαση για τα 
αμμοχάλικα όπου έλεγε ότι κάνουμε λάθος, ότι κάνει λάθος ο ένας ή ο άλλος και 
τελικά δικαιωθήκαμε εμείς και η διακήρυξη για τα αμμοχάλικα απορρίφθηκε. Δεν 
μπορεί κε Μιχαηλίδη, κι αναφέρομαι σε σας γιατί εσείς είστε ο εισηγητής, να 
υπογραφεί προγραμματική σύμβαση του Δήμου με τον Δ.Α.Ο., με το νομικό 
πρόσωπο του Δημητρίου Βικέλα και με τη Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση για τον λόγο 
ότι, καλά τα λέει ο νομικός σύμβουλος για τα άρθρα που θα σας αναλύσω, αλλά 
ξεχνάει και δεν σας ενημερώνει για το ακροτελεύτιο άρθρο του δημοτικού κώδικα 
που λέει «από την έναρξη ισχύος του παρόντος, σύμφωνα με το άρθρο 4ο και με την 
επιφύλαξη των παρ. 3 & 4 του άρθρου 273 καθώς και των ειδικών ρυθμίσεων του 
παρόντος, καταργείται το π.δ. 410/95 καθώς και κάθε άλλη γενική ή ειδική διάταξη 
αντιθέτου περιεχομένου». Να βάλω λοιπόν τα πράγματα στη σειρά και για να 
καταλάβουν και οι συνάδελφοι τι εννοώ.. Ξέρετε ότι έγινε καινούργιος δημοτικός 
κώδικας που λέει σ΄ ένα του άρθρο ότι οι παλιές δημοτικές επιχειρήσεις δεν μπορούν 
να συνάψουν προγραμματικές συμβάσεις με τους δήμους παρά μόνο οι κοινωφελείς 
επιχειρήσεις που θα συσταθούν από τους δήμους ύστερα από την ψήφιση του νέου 
κώδικα ή θα συγχωνευθούν οι παλιές δημοτικές επιχειρήσεις. Το άρθρο 270 που 
επικαλείται ο νομικός σύμβουλος λέει «επιχειρήσεις των παρ. 1 & 2 του 
προηγούμενου άρθρου εξακολουθούν μέχρι τη συγχώνευση, λύση ή μετατροπή τους 
να διέπονται από τις αντίστοιχες διατάξεις του προεδρικού διατάγματος 410/95». Το 
προηγούμενο λοιπόν άρθρο λέει «από την έναρξη ισχύος του παρόντος έως την 
31.12.2007», που τώρα παρατάθηκε κι έγινε 2008, «επιχειρήσεις τις οποίες είχαν 
συστήσει οι δήμοι, αν δεν εφαρμόσουν το καταστατικό τους στις διατάξεις του 
παρόντος νόμου, λύνονται και τίθενται υπό εκκαθάριση». Δεν μπορεί ο δήμος να 
εφαρμόσει ένα άρθρο του παλιού κώδικα για τις προγραμματικές συμβάσεις που δεν 
ισχύει τώρα κι αυτό είναι το άρθρο 225 που όπως ορθά λέει ο νομικός σύμβουλος 
ισχύει μόνο για τις επιχειρήσεις κοινωφελούς χαρακτήρα. Και μόνο μ΄ αυτά τα 
νομικά επιχειρήματα, τυπικά το θέμα δεν πρέπει να προχωρήσει και πρέπει να το 
πάρετε πίσω. Γι’ αυτό και σας είπα στα προ ημερήσιας διάταξης ότι θα συζητήσουμε 
για τις προγραμματικές συμβάσεις και για τη συγχώνευση των επιχειρήσεων, για την 
οποία με αναγκάσατε πάλι με τη συμπεριφορά σας εδώ, να κάνω προσφυγή και να 
ακυρωθεί η σχετική απόφαση. Και η προσφυγή μου κα Ουσουλτζόγλου απορρίφθηκε 
γιατί, ενώ στην ουσία χρησιμοποιεί όλα τα νομικά μου επιχειρήματα, επειδή δεν 
έβαλα την παράγραφο και το άρθρο. Εκεί που έκανα την προσφυγή, στην περιφέρεια, 
να πω σύμφωνα με την παράγραφο τάδε του άρθρου τάδε, δηλαδή να τους δώσω 
μασημένη τροφή. Θα τους δώσω τώρα λοιπόν και δεν θα κάνω προσφυγή σ΄ αυτό για 
να δω τι θα κάνουν οι της περιφέρειας. Αυτά είναι τα τυπικά θέματα και πάμε και στα 
ουσιαστικά. Δεν θέλω να περάσει από κανενός συναδέλφου το μυαλό ότι μας 
παραπλανήσατε. Δεν θέλω να το πιστέψω γιατί γνωριζόμαστε όλοι. Πώς όμως κι 
εσείς θα ψηφίσετε ένα θέμα που τη μία φορά, εν ριπή οφθαλμού, θα θυμάστε ότι τρεις 
η ώρα μεσάνυχτα το εγκρίναμε για τις δράσεις του έτους αθλητισμού 2008 και τον 
προϋπολογισμό που δεν τον είχαμε δει και που ήταν 1.400.000 ευρώ όπως λέγατε 
εσείς. Αναγκάστηκα να κάνω τότε την ερώτηση και ο κ. Μιχαηλίδης και η κα 



Δήμαρχος είπαν πως αυτό το νούμερο είναι εξωπραγματικό, δεν είναι τόσο και οι 
μελετητές έκαναν λάθος. Δεν ξέρω αν έκαναν λάθος οι μελετητές, αυτοί οι 
«μεσάζοντες» από την Αθήνα, που θα σας έφερναν πολλά χρήματα. Το είχατε 
προσδιορίσει γύρω στις 700.000 ευρώ. Πώς θα με πείσετε, όταν στον προϋπολογισμό 
του δήμου για τις δράσεις του 2008 βάζετε 150.000 ευρώ, στον φάκελο του έργου το 
πηγαίνετε 1.400.000 ευρώ και στην ερώτηση που κάνω μου απαντάτε ότι θα είναι 
700.000 ευρώ; Έρχεστε τώρα, τέταρτη φορά που συζητάμε το θέμα, που αρχίζει το 
μαγείρεμα, για να μην πω πάλι φαγοπότι και παρεξηγηθείτε ενώ ξέρετε ότι φαγοπότι 
εννοώ τα σάντουιτς και τις πορτοκαλάδες που μοιράζονται σ΄ όλους αυτούς τους 
αγώνες που δεν τους είχε καμία ανάγκη η Βέροια να τους κάνει και να ξοδευτούν, 
όπως βλέπουμε τώρα, 600.000 ευρώ. Από πού θα βρείτε 600.000 ευρώ; Μήπως οι 
μεσάζοντες των Αθηνών σας είπαν ότι πήγαν χτύπησαν πόρτες, δεν βρήκαν χρήματα, 
σας είπαν να βάλετε δικά σας κι αναγκάζεστε τώρα να πάρετε τα χρήματα που είχατε 
βάλει στον προϋπολογισμό για τον τομέα του αθλητισμού και τα βάζετε για το Έτος 
Αθλητισμού;  Κα Δήμαρχε, ό,τι ώρα θέλετε να συζητήσουμε για τα οικονομικά και 
μάλιστα σε ανοιχτή συνέντευξη τύπου, με τα χαρτιά μας κι εμείς κι εσείς. Προτείνετε 
εσείς το μέρος, να είναι όλοι οι δημοσιογράφοι, όλα τα ραδιόφωνα για να δούμε τι 
χρέη σας αφήσαμε, για να δούμε τι χρέος δημιουργήσατε εσείς πέρυσι, για να δούμε 
τι δράσεις διεθνούς ακτινοβολίας και χαρακτήρα ετοιμάζετε και για να δούμε πόσο 
θα κοστίσει στον βεροιώτικο λαό το Έτος Αθλητισμού, που καλό ήταν όταν το 
σχεδιάζαμε αλλά δεν φανταζόμασταν ότι θα αφορά 1.400.000 ευρώ, 700.000 ευρώ, 
500.000 ευρώ ή 150.000 ευρώ, κυρίως όμως δεν φανταζόμασταν ότι θα ήταν από 
χρήματα μόνο του Δήμου, γιατί σήμερα εισηγείστε το Έτος Αθλητισμού να 
αντιμετωπιστεί μόνο από έσοδα του Δήμου. Πώς θα πληρώσετε κύριοι συνάδελφοι, 
όταν ήδη μέσα στον προηγούμενο χρόνο, χωρίς να είναι τα τελικά στοιχεία αυτά που 
έχω γραπτά από την κα Δήμαρχο, δημιουργήσατε χρέος στον Δήμο 3.026.000 ευρώ; 
Και αυτό είναι γραπτή απάντηση της κας Δημάρχου σε αίτηση που έκανα. Πώς θα 
πληρώσετε 600.000 ευρώ για το Έτος Αθλητισμού; Πού θα τα βρείτε; Μέχρι το 
Πάσχα σας είπα ότι θα φέρετε αίτηση για δάνειο και δεν υπάρχει περίπτωση να μην 
φέρετε. Και του χρόνου τέτοιον καιρό θα έχετε τριπλάσιο χρέος στον Δήμο. 

Δήμαρχος: Μόνο μία απάντηση θα δώσω, γιατί εδώ σήμερα πολλά 
πυροτεχνήματα και πολλές ρουκέτες πετάχτηκαν και σας είπα ηρεμότατα στην αρχή 
κε Σκουμπόπουλε, ότι για τα οικονομικά μπορούμε να συζητήσουμε όποτε, όπου και 
όπως θέλετε κι επειδή εσείς δεν πρόκειται να πάρετε ποτέ την πρωτοβουλία, επειδή 
γνωρίζετε πως δεν σας παίρνει, θα την πάρω εγώ την πρωτοβουλία και θα γίνει αυτή 
η συζήτηση για τα οικονομικά. Βέβαια, αναφέρατε κι ένα νούμερο εδώ για 3.026.000 
ευρώ και θέλω να πω πως δεν είναι τόσα αλλά είναι περισσότερα. Ξεχνάτε βέβαια να 
συνυπολογίσετε κάποια νούμερα και κάνετε τους υπολογισμούς όπως σας βολεύουν. 
Μπορεί να φαίνεται ότι είναι αυτό που λέτε αλλά ουσιαστικά δεν είναι ούτε το 1/3. 
Θα την κάνουμε αυτή τη συζήτηση λοιπόν γιατί σας έχω εκπλήξεις, ψάξτε όμως καλά 
τα νούμερα. 

Μιχαηλίδης: Για το νομικό θέμα κε Πρόεδρε δεν θα απαντήσω εγώ γιατί εγώ 
δουλεύω, όπως κι όλοι οι δημοτικοί σύμβουλοι φαντάζομαι, σύμφωνα με τις οδηγίες 
των νομικών συμβούλων. Θέλω όμως να απαντήσω για τα στοιχεία που ακουστήκανε 
στην αίθουσα ή για τις κορόνες που πολύ εύκολα βγάζουμε όταν δεν 
αντιλαμβανόμαστε το τι λέμε. Θεωρώ ότι θίγονται οι δημοτικοί σύμβουλοι στο 
σύνολό τους, και δη της αντιπολίτευσης, όταν ο αρχηγός της παράταξης επικαλείται 
ότι ψήφισε κάτι στις τρεις τη νύχτα και δεν το ψήφισε καλά. Κι απαντώ πως ό,τι 
ψηφίζουμε εδώ κύριοι συνάδελφοι έχει την ίδια ισχύ είτε είναι στις τρεις το πρωί είτε 
στις οκτώ το απόγευμα. Άρα, η ψήφος είναι ψήφος κι αυτήν δώσαμε. Κι αν θυμάστε, 
εκείνο το βράδυ φώναζα κι ωρυόμουν να με αφήσετε να κάνω εισήγηση αλλά ο 
αρχηγός της αντιπολίτευσης φώναζε «ομόφωνα, ομόφωνα» και κουνούσε το χέρι κι 
όχι εγώ. Ειπώθηκε ότι 600.000 ευρώ θα κοστίσει αυτή η ιστορία αλλά ξεχνάει ο κ. 
Σκουμπόπουλος ότι από αυτά τα χρήματα πάνω από 150.000 ευρώ είναι μόνο η 
μισθοδοσία του προσωπικού του Δ.Α.Ο., ξεχνάει την προγραμματική σύμβαση που 
μας είχε φέρει το 2006 να ψηφίσουμε, στην οποία μέσα προέβλεπε το προσωπικό και 



σκεφθείτε ότι δύο χρόνια μετά οι απολαβές είναι πολύ πιο αυξημένες. Ξεχνάει ο κ. 
Σκουμπόπουλος ότι μέσα στην προγραμματική σύμβαση εμπεριέχονται και οι 
δράσεις που υλοποιούσε ο Δ.Α.Ο. τις οποίες πάλι συμπεριλαμβάνουμε κι εμείς μέσα. 
Επιπρόσθετα βάζουμε και κάποιες δράσεις του 2008. Προφανώς και δεν είναι τα 
χρήματα μόνο αυτά και θα τα δείτε στην πορεία. Και των χορηγών τα χρήματα που, 
ειρήστω εν παρόδω, υπογράφονται σε λίγο τα συμφωνητικά, θα δείτε και τις χορηγίες 
από τα υπουργεία, θα δείτε κι όλα αυτά που θα ειπωθούν. Ερωτώ εγώ, όταν αυτά τα 
χρήματα έρθουν στο Δήμο Βέροιας και πληρωθούν μ’ αυτά δράσεις του 2008, πώς θα 
σας φανεί; Πληρώνει ο δήμος, αλλά ουσιαστικά από τι πληρώνει; Από τα δικά του 
χρήματα και από τις χορηγίες. Αυτά δεν πάνε στον κουμπαρά; Εάν εγώ λοιπόν με τα 
1000 ευρώ μισθό που παίρνω από τη Νομαρχία πάω ν’ αγοράσω στο παιδί μου ένα 
παιχνίδι, ποιος πληρώνει το παιχνίδι; Η Νομαρχία; Εγώ το πληρώνω, με το μισθό 
μου. Εδώ θα πληρωθούν αυτές οι δράσεις με χρήματα του Δήμου Βέροιας αλλά και 
από χρήματα χορηγών καθώς και από χρήματα που θα δοθούν από κρατικούς φορείς. 
Αυτά μπαίνουν σ΄ έναν κουμπαρά που λέγεται Δήμος Βέροιας κι από εκεί πληρώνει ο 
Δήμος. Αυτά τα λέω για να μη δημιουργούνται εντυπώσεις. Είπα πως κάθε μήνα θα 
παίρνουν αναφορά οι δημοτικοί σύμβουλοι και ο λαός της Βέροιας αλλά και οι 
δημοσιογράφοι, για τα προϋπολογισθέντα και τις δαπάνες που θα κάνουμε. Σε ό,τι 
αφορά λοιπόν κε Πρόεδρε το νομικό θέμα, επειδή δεν μπορώ να αποκλείσω ότι ίσως 
έκανε κάποιο λάθος η νομική υπηρεσία, δέχομαι αυτό που λέει ο κ. Σκουμπόπουλος 
και εισηγούμαι κι εγώ την αναβολή του θέματος. Για όλα τα άλλα στοιχεία δεν 
πρόκειται να πάρω λέξη πίσω και θα τα πω και με περισσότερες λεπτομέρειες αν 
χρειασθεί σε δευτερομιλία, τριτομιλία ή σε επόμενη συνεδρίαση. Δέχομαι λοιπόν την 
αναβολή του θέματος, αν την εγκρίνει και η κα Δήμαρχος, μόνο και μόνο γιατί θέλω 
πραγματικά να διερευνηθεί ότι αυτά που λέει ο κ. Σκουμπόπουλος, και σέβομαι την 
εμπειρία του σ΄ αυτό το κομμάτι,  να τα αποσαφηνίσει η νομική υπηρεσία κι αν είναι 
έτσι όπως τα λέει ο κ. Σκουμπόπουλος, να έρθει βελτιωμένο το θέμα σε άλλη 
συνεδρίαση. 

Δήμαρχος: Θα συμφωνήσω κι εγώ γι’ αυτόν ακριβώς τον λόγο που είπε ο 
συνάδελφος κ. Μιχαηλίδης και θα πω ότι πράγματι επρόκειτο να είναι ένας νομικός 
του δήμου σήμερα εδώ αλλά έγινε μία παρανόηση μεταξύ τους. Μπορεί να δοθεί 
αναβολή στο θέμα αλλά από εκεί και πέρα, όταν κάποιοι συνάδελφοι αναφέρονται 
στο πώς θα γίνει η διαχείριση, τι θα γίνει και γιατί, θα πρέπει, πριν απ’ όλα, να 
αποδεχθούν εδώ δημόσια, αν είναι άντρες, ότι για πρώτη φορά σ΄ αυτό το δημοτικό 
συμβούλιο κάθε μήνα δεσμεύτηκε ο αρμόδιος αντιδήμαρχος και το έκανε, δηλ. έφερε 
τους λογαριασμούς ανοιχτούς εδώ πέρα, μπροστά στο άπλετο φως της δημοσιότητας 
και της δημοκρατικής διαδικασίας. Να το παραδεχτούν και να πουν ότι πρώτη φορά 
γίνεται αυτό μέσα σ΄ αυτή την αίθουσα διαφορετικά δεν δέχομαι ούτε καν να τους 
απευθύνω τον λόγο. 

Σκουμπόπουλος: Πρέπει να απαντήσω κε Πρόεδρε επί της ουσίας στον κ. 
Μιχαηλίδη γιατί αύριο πάλι θα γράφουν οι δημοσιογράφοι. Εξάλλου εσείς κα 
Ουσουλτζόγλου ανήκετε ιδεολογικά στον ίδιο χώρο με τον αείμνηστο Μένιο 
Κουτσόγιωργα που έλεγε στη Βουλή: «εσείς δεν δικαιούστε να ομιλείτε». Σας 
ξέρουμε ποιας δημοκρατικότητας είστε. 

Πρόεδρος: Θέσατε θέμα για αναβολή κε Σκουμπόπουλε. 
Σκουμπόπουλος: Ζητώ τον λόγο επί προσωπικού. 
Πρόεδρος: Δεν υπάρχει προσωπικό θέμα. 
Σκουμπόπουλος: Υπάρχει γιατί ειπώθηκε ότι δέχονται το νομικό ζήτημα αλλά 

τα άλλα δεν είναι έτσι όπως τα είπα. 
Πρόεδρος: Δεν υπάρχει προσωπικό θέμα κε Σκουμπόπουλε. Θα ψηφίσουμε 

επί της προτάσεως για αναβολή. 
Σκουμπόπουλος: Πρέπει να δικαιολογήσω την ψήφο μου. 
Δήμαρχος: Να αναστήσουμε τον μακαρίτη τον Ψαθά να γράψει 

χρονογράφημα γι’ αυτό. 
Μιχαηλίδης: Επειδή ο κ. Σκουμπόπουλος αφήνει μομφές γι’ αυτό, εγώ λέω 

ναι στην αναβολή αν το αποφασίσουμε όλοι ομόφωνα αλλά να τα πούμε όλα εδώ 



μπροστά. Να κάνουμε παρερμήνευση του κανονισμού, να κάνουμε και πρωτομιλία 
και δευτερομιλία και τριτομιλία και να τον ακούσω και να τον απαντήσω άσχετα αν 
το θέμα για το νομικό μέρος αναβληθεί. 

Δελαβερίδης: Διαδικαστικά. Αν θα γίνει συζήτηση για τα οικονομικά θέματα 
θεωρώ ότι θα πρέπει να γίνει εδώ στο Δ.Σ., να συμμετέχουμε κι όλοι εμείς οι 
δημοτικοί σύμβουλοι και όχι σε συνέντευξη τύπου ή μεμονωμένα ή σε αντιπαράθεση 
με τον κ. Σκουμπόπουλο. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν για την αναβολή λήψης απόφασης επί του 
θέματος; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, Σ. 
Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Δελαβερίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
Κ. Συμεωνίδης, Μ. Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου. 

Λευκή ψήφο έδωσαν 6 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, , Β. Γιαννουλάκης, Ε. Σοφιανίδης, Μ. Σακαλής, Μ. Τσιαμήτρου-
Καραχατζή, Ε. Γουναράς. 

Σακαλής: Προηγουμένως η κα Δήμαρχος είπε ότι άλλη φορά δεν θα μας 
απευθύνει τον λόγο. Επειδή αυτό με θίγει προσωπικά, αν δεν ανακαλέσει αυτή τη 
στιγμή αποχωρώ από την αίθουσα. 

Δήμαρχος: Δεν σας ζητώ συγνώμη αλλά ήταν λάθος η έκφρασή μου. Δεν έχω 
δικαίωμα εγώ να σας απευθύνω τον λόγο αλλά σας αγνοώ και πραγματικά σας αφήνω 
στην τύχη σας. 

Σακαλής: Μπράβο κα Δήμαρχε που αγνοείτε εδώ τους δημοτικούς 
συμβούλους. 

Δήμαρχος: Αγνοώ την τακτική σας και την πρακτική σας. Όχι εσάς, σαν 
άτομα ή σαν εκλεγμένους ανθρώπους εδώ μέσα. Γίνεται μία προσπάθεια να 
δημιουργήσετε εντυπώσεις για πράγματα ευκολοχώνευτα. Δίνετε εξετάσεις στην 
κάμερα του κ. Σαρηγιαννίδη ή των συναδέλφων μου δημοσιογράφων. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 Στο σημείο αυτό αποχώρησε ο σύμβουλος Μ. Σακαλής ως ένδειξη 
διαμαρτυρίας. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Σκουμπόπουλος: Ζητώ τον λόγο επί προσωπικού. Επειδή η κα Δήμαρχος ή 
δεν αντιλαμβάνεται τι λέει ή έχει ταραχή στο κρανίο ή είναι συγχυσμένη, της 
ξεφεύγουν κουβέντες. Είπε την προηγούμενη φορά «αφήστε, αυτόν δεν τον 
υπολογίζουμε ό,τι κι αν λέει», απόψε είπε «αν είστε άντρες …. να παραδεχθείτε». Δεν 
θα αποδείξουμε στην κα Δήμαρχο αν είμαστε άνδρες, εκτός αν θέλει. Εγώ 
πραγματικά δεν διατίθεμαι. Είπε επίσης ότι αγνοεί τους δημοτικούς συμβούλους. 

Δελαβερίδης: Διαδικαστικά. Αυτή τη στιγμή κε Πρόεδρε τον κ. 
Σκουμπόπουλο δεν έπρεπε να τον αφήσετε να τοποθετηθεί επί προσωπικού. 
Προηγουμένως, και πριν από την ψηφοφορία, θα μπορούσε κάλλιστα να πάρει τον 
λόγο επί προσωπικού αλλά τώρα, μετά την ψηφοφορία, δεν έπρεπε να του τον 
δώσετε. Δεν κρατάτε τις διαδικασίες κε Πρόεδρε. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 5-2-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Τις απόψεις και προτάσεις της Δημάρχου και των δημ. συμβούλων, όπως 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 



 
Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 

 
 Αναβάλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του  6ου θέματος «Έγκριση ή 
μη σύναψης προγραμματικής σύμβασης μεταξύ του Δήμου, της δημ. επιχείρησης 
‘Δημοτικός Αθλητικός Οργανισμός’ και του Ν.Π. ‘Πνευματική & Ολυμπιακή Στέγη 
Δημητρίου Βικέλα’ και τροπ/ση προϋπ/σμού Δήμου έτους 2008» προκειμένου να 
επανεξετασθεί από τους νομικούς συμβούλους του Δήμου.  
 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  84 / 2008 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Ι. Ακριβόπουλος 
 Ν. Μωυσιάδης Ε. Σοφιανίδης 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Σακαλής 
 Α.  Τσιάρας Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος Ε. Γουναράς 
 Ν. Μαυροκεφαλίδης Ι. Καλαϊτζίδης 
 Κ. Συμεωνίδης Γ. Ορφανίδης 
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

     
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  20-2-2008 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 


